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28 sierpnia 2017

Dożynki w Lasocinie i Bodzechowie z radnymi Sejmiku

W Lasocinie odbyły się dożynki gminy Ożarów, w których uczestniczyła radna Sejmiku



Dożynki w Lasocinie i Bodzechowie z radnymi Sejmiku | 2

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Dożynki w Lasocinie i Bodzechowie z
radnymi Sejmiku | 2

Województwa Świętokrzyskiego Ewelina Bień. Przybył na nie także przewodniczący Sejmiku
Arkadiusz Bąk, który wziął również udział w dożynkach powiatu ostrowieckiego.

– To już drugi raz w tym tygodniu jestem na terenie miasta i gminy Ożarów – powiedziała
podczas uroczystości radna Ewelina Bień. – Cieszę się, że praca samorządu gminy i
województwa tak dobrze się układa i liczne inwestycje mogą być tu realizowane. Ciągle
podpisujemy tu różne umowy i pre-umowy na środki europejskie za pośrednictwem
samorządu wojewódzkiego. Pozdrawiam serdecznie wszystkich rolników.     

 Przewodniczący Sejmiku Arkadiusz Bąk w imieniu samorządu województwa złożył
serdeczne podziękowania wszystkim rolnikom. Życzył, by żniwa dobrze się sfinalizowały w
postaci płodów rolnych. Aby w przyszłym roku wszyscy mogli cieszyć się z jak najlepszych
plonów. – Święto plonów to nie tylko podziękowania dla rolników, ale także dla Kół
Gospodyń Wiejskich, strażaków – powiedział. – Trochę nam jeszcze pozostało do załatwienia
w sprawach rolnych. Życzę, by rolnicy otrzymali obiecane 100 proc. podwyżki za swoje
płody rolne.     

Burmistrz Ożarowa Marcin Majcher podziękował Samorządowi Województwa za szerokie
wsparcie gminy w uzyskaniu środków unijnych. Burmistrz podkreślił, że samorząd czyni
wiele starań, by zapewnić w miarę komfortowe warunki życia społeczności wiejskiej. W
ostatnich latach przy udziale środków unijnych wykonanych zostało wiele inwestycji
wpływających znacząco na poprawę warunków egzystencji. Przybyło około 500 oczyszczalni
przydomowych, wykonano kilkadziesiąt kilometrów dróg gminnych i wsparto sporą kwotą
budowę dróg powiatowych. Rozbudowano sieć światłowodową w gminie.

Przewodniczący Sejmiku Arkadiusz Bąk uczestniczył w dożynkach powiatu
ostrowieckiego, które odbyły się w Bodzechowie. Nie ukrywał, że czuje się tu jak w domu,
bo stąd pochodzi i tu mieszka. – To bardzo sympatyczne, że my przedstawiciele samorządu
województwa jesteśmy tratowani przez naszych przyjaciół, kolegów z gmin jak jedna
samorządowa rodzina – podkreślił Arkadiusz Bąk.
To jest główne przesłanie, które przewodniczący z poziomu województwa skierował do
wszystkich rolników, mieszkańców powiatu ostrowieckiego.  Najważniejsza jest wspólnota,
szacunek wzajemny i wspólna praca. Warto razem współpracować. W Ostrowcu różnie
bywa, czasem konflikty występują między samorządami, czasem jest dobra współpraca. –
Mieszkańców nie interesuje walka polityczna, ale wspólna praca – podkreślił
przewodniczący. – To jest ta wartość gmin wiejskich miejsko-wiejskich naszego powiatu i
Ostrowca, który gospodarczo wpływa na cały obszar.  
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